
Z á p i s   č.2/2006 
z jednání zastupitelstva obce konaného dne 18.12.2006 od 18.00 hod v zasedací 
místnosti OÚ 
 
Přítomni: MUDr.M.Kadlec, L.Rampouch, J.Antoš, Ing.J.Kladníček, J.Gorčík, Ing.M.Říha, 
      MVDr.M.Russ, L.Špindler, M.Janovský, V.Jeřalová, M.Konečná, L.Michálek,                     
      Ing.M.Pátra, MUDr.M.Hadravová 
   
Neomluveni: K.Matura,  
 
Hosté:p.Kadlecová 
 
Jednání řídil L. Michálek – starosta obce. 
 
Připomínky k zápisu z minulého jednání nebyly žádné. 
Z jednání je pořizován zvukový záznam. 
Ověřovateli zápisu byli určeni: Ing.J.Kladníček, M.Janovský 
 
P r o g r a m: 
 

1) smlouva na svoz odpadu pro rok 2007 
2) stav hospodaření k 30.9.2006 
3) rozpočtová změna č.5 
4) projednání návrhu investičních akcí na r. 2007 
5) různé - informace OÚ 

    - informace z jednání rady obce 
    - připomínky, návrhy, náměty členů ZO  
 

Pro: 14    Proti: 0  Zdržel se: 0 
U s n e s e n í : program jednání byl schválen 
 
 
1) odpady na rok 2007 – všichni zastupitelé obdrželi tabulku, na které bylo porovnání nákladů 
na odpady od firem:Remondis, AVE, Marius Pedersen.Nejvýhodnější nabídka je od 
M.Pedersen. Nabídka od Remondisu  nebyla písemně poskytnuta  s tím, že v roce 2007 budou 
platit ceny jako v roce 2006.Starosta přečetl dopis od firmy Remondis. 
 
Porovnání nákladů na odpady za 10 měsíců  roku  2006. 
Firma Remondis – skutečně fakturované náklady 
Firma AVE a M.Pedersen – vychází se z nabídek cen na r.2007 
 

Druh nádoby Počet vývozů Remondis AVE Marius 
Pedersen 

80 l 5881 146.966,-- 157.463,-- 129.500,-- 
120 l 3494 117.888,-- 114.341,--   95.212,-- 
Separát 160   44.370,--   51.380,--   42.500,-- 
VKK 9 ks – cca 15 t   27.180,--   25.168,--   22.145,-- 
celkem  336.404,-- 348.352,-- 289.357,-- 
 



 
Kladníček:  ušetřili bychom asi 60.000,--Kč, což není málo 
Michálek: služby by byly poskytovány ve stejném rozsahu , jako dosud. Změnou dodavatele 
této služby máme možnost ušetřit kolem 60.000,--Kč ročně. Navíc by byl k dispozici 
občanům Sosnové sběrný dvůr. 
Hadravová:občané Č.Lípy můžou zavést odpad na sběrný dvůr zdarma.Sosnováci by to měli 
taky zdarma?   
Michálek: ano, komunální odpad od občanů by byl účtován obci dle vážního lístku.Ostatní 
odpad, který obec nemá povinnost ze zákona likvidovat (stavební suť apod.) by měli občané 
možnost uložit ve sběrném dvoře na své náklady. 
Kladníček:Jak vypovědět smlouvu s Remondisem? 
Michálek:Měli bychom zájem se Remondisem dohodnout. 
Špindler:Byly někdy problémy s Remondisem? 
Michálek:Vracel jsem už 2 faktury zpět – neodpovídaly objednávkám,  s firmou je  trochu 
problém v předávání informací o odpadech z obce.Ale to není zásadní důvod pro změnu 
dodavatele služby, hlavní důvod je ekonomická výhodnost nabídky druhé firmy. 
Špindler:Na M.Pedersen jsem neslyšel kladné reference z Č.Lípy 
Michálek: Od starostů  obcí, kde Marius Pedersen působí mám informace, že tato služba i 
nich funguje bez problémů. 
Hadravová:Nabízí Remondis zdarma sběrový dvůr? 
Michálek:ne 
Kladníček: popelnice nám vymění? 
Michálek: v případě našeho zájmu by to stihli mezi vánočními svátky 
Pátra: kapacita kontejnerů na separáty je stejná? 
Michálek:dle podkladů , které jsem dostal v nabídkách od firem, jsou obsahy nádob 
srovnatelné 
Russ:je záruka , že se cena  nebude zvyšovat? 
Michálek:podmínky za kterých je možné změnit cenu jsou stanovené ve smlouvě. V podstatě 
je možné cenu měnit jen při změně DPH, případně vyšší inflace. 
Kadlec:jsou čísla , která máme v předložené tabulce srovnatelná a reálná? 
Michálek: čísla vycházejí z konkrétního počtu svozů za prvních 10 měsíců letošního roku a 
z jednotlivých nabídek, které jsem od firem obdržel 
Jeřalová:myšlenky jsou zcestné – dopis starosta nepřečetl celý 
Michálek: přečetl celý dopis 
Jeřalová: Jestli chcete změnit firmu, tak oslovte všechny firmy a udělejte to znova.Zadejte si 
podmínky podle kterých budou nabídky. 
Kladníček: nabídka s M.Pedersen je průhledná.Rada porovnávala nabídky. Seděla nad tím 2 
hodiny a konstatovala,že  nejvýhodnější pro obec je M.Pedersen. Navrhuji pro hlasování. 
Rampouch:kdy bude M.Pedersen vyvážet? 
Michálek: termín je určený – pondělí – určí si obec  
Pátra: nemělo by proběhnout výběrové řízení? 
Kladníček: nemusí 
Jeřalová: firma poslala paní Šťastnou s nabídkou na OÚ 
Kadlec:proč nedat Remondisu šanci , aby dala nová čísla – dodala novou smlouvu 
Michálek:Firma Remondis byla oslovena o podání nabídky pro rok 2007 jako první ,bohužel 
jim trvalo téměř 3 týdny než reagovala.Výsledkem byl dopis ve, kterém sdělují , že dát 
písemnou nabídku považují za zbytečné, když cena zůstává stejná. 
Kladníček: proč je Remondis drahý? 
Jeřalová: protože to podlezli,je to dumpingová cena 



Michálek: mám informace od starostů jiných obcí, že Sosnová má jedny z nejdražších cen na 
odpady 
Špindler: podal protinávrh -  domluvit se s Remondisem na výpovědi dohodou – oslovit 
jednotlivé zájemce a přesně specifikovat  nabídku – znovu vše přepočítat 
 
Hlasování o protinávrhu p.Špindlera. 
 
Pro: 5    Proti:7    Zdržel se: 2 
nebylo schváleno 
U s n e s e n í : ZO neschválilo návrh p.Šindlera 
 
Hlasování o původním návrhu – uzavřít smlouvu s Marius Pedersen 
 
Pro:7    Proti:2    Zdržel se: 5 
nebylo schváleno 
U s n e s e n í :  ZO neschválilo změnu na poskytovatele služby svozu odpadu 
 
Pátra:předložit rozpracovanější kalkulaci  - oslovit všechny zájemce 
Gorčík: my v podstatě chceme, aby proběhlo 2. kolo,když už to bylo jednou udělaný 
Kladníček: do 2 měsíců ať starosta vyzve firmy k podání nabídek, zpracovat je a připravit 
ukončení smlouvy s Remondisem 
Russ:navrhuje do 1 měsíce 
 
návrh: zpracovat nové výběrové řízení na svoz odpadu 2007 – do 1 měsíce 
 
Pro:13    Proti:0    Zdržel se:1 
U s n e s e n í: zahájit  nové výběrové řízení na svoz odpadu na rok 2007 
 
 
2) Stav hospodaření  k 30.9.2006  
Kladníček: za co je položka příjem internet? 
Michálek: platba od CL-NETu za umístění antény 
 
Pro:14    Proti:0    Zdržel se:0 
U s n e s e n í : stav hospodaření k 30.9.2006 byl schválen 
 
 
3) rozpočtová změna č.5 
bez připomínek 
 
Pro: 12    Proti:1    Zdržel se:0  
U s n e s e n í : rozpočtová změna č. 5 byla schválena 
 
 
4) investiční akce na rok 2007 
Starosta podal návrh investic na rok 2007 -    MK před návsí 

- MK od dětského hřiště k Charvátům 
- chodník k okálům 

 
Špindler: odkoupení dřevěného objektu na sportovišti od M.Tichýho 



Kladníček: obec byla ráda, že se toho zbavila 
Gorčík: navrhuji vzít do nájmu, abychom to mohli užívat a zároveň se o to starali 
Jeřalová: sportovci FK a SK by tam mohli dělat brigády 
Hadravová: měl by tam být správce 
Říha: vraťme se k projednávanému bodu - investice 
Pátra: navrhuje osázet zeleň – náhradou za vykácené břízy 
          a upravit parkoviště u tenisových kurtů 
Russ: podal návrh, aby starosta zjistil kolik by stála bouda od M.Tichýho 
 
Pro:14    Proti:0   Zdržel se:0 
U s n e s e n í : vstoupit do jednání s M.Tichým o možnostech odkoupení nebo nájmu 
dřevěného objektu u hřiště 
 
 
Návrh investice – MK před návsí 
 
Pro:14    Proti:0   Zdržel se:0 
U s n e s e n í : investice do MK před návsí byla schválena 
 
 
Návrh investice – MK od dětského hřiště k Charvátům 
 
Pro:13    Proti:0   Zdržel se:1 
U s n e s e n í : investice  do MK od dětského hřiště k Charvátům byla schválena 
 
 
Návrh investice – chodník k okálům 
 
Pro:9    Proti:4   Zdržel se:1 
U s n e s e n í : investice na chodník k okálům byla schválena 
 
 
Návrh investice – osázet zeleň , kde stály břízy 
 
Pro:13    Proti:0   Zdržel se:1 
U s n e s e n í : investice na zeleň byla schválena 
 
 
Návrh investice – dětské sportoviště 
 
Pro:9    Proti:3   Zdržel se:2 
U s n e s e n í : investice do dětského sportoviště byla schválena 
 
 
5) různé 
Pozemek na ,kterém je chodník na Lesnou je Ředitelství silnic a dálnic Liberec. 
Návrh, kdo souhlasí s tím,aby obec požádala Ředitelství silnic a dálnic o předání tohoto 
pozemku  formou daru do majetku obce. 
 
 



Pro:14    Proti:0   Zdržel se:0 
U s n e s e n í : ZO souhlasí s převodem pozemku (č.p. 508/2,508/3 k.ú. Sosnová) formou 
daru od Ředitelství silnic a dálnic Liberec.  
 
 
Starosta předložil návrh úpravy Programu obnovy vesnice. Program byl zaktualizován a 
upraveny termíny realizace.  
 
Pro:14    Proti:0   Zdržel se: 0 
U s n e s e n í : Program obnovy vesnice do roku 2010 byl schválen 
 
 
Špindler a Janovský  - odchod v 19,42 hodin 
 
Starosta podal členům ZO informace z jednání RO.Usnesení je nedílnou součástí tohoto 
zápisu. 
Pátra: zkusit nainstalovat svítící radar na hlavní komunikaci v Sosnové – zjistit co to stojí 
 
 
Jednání bylo ukončeno v 19.55 hod. 
 
 

 
 

Zapsala : J.Macková 
 
 
 
 
 
.........................................                                       Ověřovatelé zápisu:  
    Lubomír Michálek                             
        starosta obce                                                    Ing.Jiří Kladníček...................................... 
 
                                                              Michal Janovský....................................... 
                                                                     

 
 
 
 
 

V Sosnové dne 20.12.2006 
 
 

 
 
 
 
 
 



U S N E S E N Í č. 2/2006 
 

z jednání zastupitelstva obce konaného dne 18.12.2006 od 18.00 hod. na OÚ v Sosnové 
 
 
 
2/A ZO odsouhlasilo program jednání 
 
2/B ZO neschválilo návrh p.Špindlera 
 
2/C ZO neschválilo změnu na poskytovatele služby svozu odpadu  
 
2/D ZO rozhodlo zahájit nové výběrové řízení na svoz odpadu na rok 2007 
 
2/E ZO schválilo stav hospodaření k 30.9.2006 
 
2/F ZO schválilo rozpočtovou změnu č.5 
 
2/G ZO rozhodlo o  vstupu do jednání s M.Tichým o možnostech odkoupení nebo nájmu 
dřevěného objektu u hřiště 
 
2/H ZO schválilo investici do MK před návsí  
 
2/I ZO schválilo investici  MK od dětského hřiště k Charvátům 
 
2/J ZO schválilo investici na chodník k okálům 
 
2/K ZO schválilo investici na zeleň 
 
2/M ZO schválilo investici do dětského sportoviště 
 
2/N  ZO souhlasí s převodem pozemku (č.p.508/2,508/3 k.ú.Sosnová)formou daru od 
Ředitelství silnic a dálnic Liberec 
 
2/O ZO schválilo Program obnovy vesnice do roku 2010 
 
 
 
 
 
…………………….                                                              ……………………    
   Jaromír Antoš                                                                        Lubomír Michálek 
místostarosta obce                                                                        starosta obce 
 
 
 
 
 

V Sosnové 20.12.2006       



 
 
     
   
 
 
 
 
 


